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  - Mislim da treba konačno da dobijemo tu kandidaturu jer smo nadam se zaslužili da je
dobijemo. Time ćemo popraviti standard i poboljšati uslove života i nama i našoj deci.  
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